

《单词百科:scramblers是什么意思?scramblers怎么发音?scramblers的解释和用法》

英语单词scramblers是什么意思?scramblers怎么读?scramblers怎么发音?简答网为您整理了scramblers的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



scramblers怎么读

scramblers的读音:[skræmbɪ z]

scramblers的意思

1、n.爬行者，扰频器(scrambler的名词复数);

scramblers的双语例句

1、EIS is to schedule and manage the front devices in DTV field, it can manage products, schedule scramblers, arrange CAS simulcrypt and so on.

EIS是数字电视前端的管理调度系统，完成产品管理、加扰器的调度、CAS的同密管理等功能。

2、Design and Implementation of Stand Alone Scrambler on DVB-CA System

DVB条件接收系统中独立加扰器的设计与实现

3、In this paper, an 8 bit parallel ATM scrambler (descrambler) is designed by using the theory of the matrix algorithm, it reduces the speed of the circuits greatly.

运用矩阵算法设计了8bit并行ATM扰码（解扰）器，大大降低了电路的处理速度。

4、The design of parallel SDH scrambler/ de scrambler

并行SDH扰码器/解扰器的设计

5、A Successful TV Signal Digital Scrambler and Descrambler System

一种成功的电视信号数字加、解扰收费管理系统

6、An adaptive PMD compensation method used in WDM system is proposed, in which a polarization scrambler is combined with principal orthogonal polarization splitting detection to realize multi-channel DOP detection.

提出了一种应用于WDM系统中的自适应偏振模色散（PMD）补偿方法。

7、They include parallel frame aligner and parallel scrambler that can realize the functions that must be realized in high speed circuits before in low speed circuits, so that the circuit's stability is increased and the power dissipation is reduced.

由此实现的SDH8路并行扰码器已被用于专用集成电路中。采用这两项技术可以在低速电路上完成以前必须在高速电路上完成的功能，从而提高电路的稳定性，降低功耗。

8、The twenty-three (23) bits residing in the scrambler shift register prior to the transmission of a packet.

传输包之前驻留在编码器移位寄存器中的23比特。

9、One efficient way for reducing polarization dependent loss is using polarization scrambler. Scrambling speed, scrambling uniformity, insertion loss, operating wavelength and the volume are main key indications for a polarization scrambler.

抑制偏振相关损耗的一个有效方法就是使用偏振扰偏器，偏振扰偏器的主要性能指标有：扰偏速率、扰偏均匀性、插入损耗、工作波长及体积等。

10、The system can also provide a valuable reference model for the ASIC design of the HDTV scrambler/ de scrambler and the hardware design of the smart card.

该系统也能为高清晰度电视加解扰器的ASIC设计和智能卡的硬件设计提供极具价值的参考模型。

11、In the experiment, a $4 \times 10\text{Gb/s}$ optical time division multiplexing (OTDM) signal generating system is established and the polarization scrambler is employed in the system. Then, the performance of the system with and without polarization scrambler is measured.

搭建了 $4 \times 10\text{Gb/s}$ 光时分复用信号产生系统，将扰偏器加在系统中，测试了扰偏器工作前后系统的性能。

12、A dummy spectrum insertion encryption method used in asynchronous speech scrambler

异步模-数-模语音加密中的伪频插入置乱方法

13、He's using a scrambler to contact the president.

他用扰频电话联系总统。

14、For larger ramblers and scramblers use pots with a depth of up to 20-22 inches.

对于大型藤本月季来说，一般用20-22英寸深的容器。

15、A Extension Bit Method for Parallel Frame Synchronous Scrambler

并行帧同步扰码器的扩充比特设计法

16、Parallel Techniques for Frame Synchronous Scrambler

帧同步扰码器的并行化技术

17、The new sequences can be used as the scramblers and descramblers in digital microwave communications as well as optical fiber, satellite and mobile communications.

这种新序列可用于数字微波、光纤、卫星、移动通信中作为扰码器或加密器。

18、Parallel Scrambler Design and FPGA Implement

并行扰码器设计与FPGA实现

以上是简答网为您整理的scramblers怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于sc

ramblers的用法、

scramblers的释义、scramblers的相

关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/scramblers>

